
 

Z Á P I S N I C A 
z tretieho plánovaného rokovania MsZ v Turzovke, konaného  

dňa 1. 7. 2021 na Mestskom úrade v Turzovke 
 

 

 

P R Í T O M N Í  : 
 

 
1. MUDr. Jozef  BAJCAR 

2. MUDr. Viera  BELKOVÁ 

3. Ing. Jozefa  DLHOPOLČEKOVÁ 

4. Marián  CHUDEJ 

5. Ladislav  KADURA 

6. Mgr. Štefan  KOMPÁNEK 

7. Emília  MACHOVÁ 

8. Ing. Jana  MAJTANOVÁ 

9. Ing. Martin  MRAVEC 

10. PaedDr. Eleonóra  RUDINSKÁ 

 

 
JUDr. Ľubomír  GOLIS,  primátor mesta 

JUDr. František  MRAVEC,  prednosta MsÚ 

Emília  LUČANOVÁ,  hlavná kontrolórka 

Terézia  REPČÍKOVÁ,  vedúca úseku ekonomického MsÚ 

Mgr. Agáta  MACHOVČÁKOVÁ,  vedúca úseku kultúry MsÚ 

Ing. Marián  MASNICA,  vedúci úseku správneho MsÚ 

Rudolf  ŠOBICH,  riaditeľ MPS 

Mgr. Rastislav  BAKAJSA,  riaditeľ Spojenej školy 

 

 

Vladimír  ZÁHUMENSKÝ,  TVT 

Mgr. Ján  SCHUTZ,  TVT 

Tomáš  ŽÁK,  MsÚ 

Helena  STAŠKOVANOVÁ,  MsÚ 

Mgr. Anna  HRTÚSOVÁ,  MsÚ 
 

 

 

          Rokovanie  Mestského  zastupiteľstva  v Turzovke  otvoril  primátor mesta  p. JUDr. 

Ľubomír Golis.  V úvode  privítal na zasadnutí  prítomných poslancov ako i hosťov. 

Konštatoval,  že je prítomných 10 poslancov a zastupiteľstvo je schopné uznášať sa.  
 

 

 

AD 2/  Schválenie programu rokovania, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

            V tomto bode primátor mesta predložil na schválenie program rokovania, ktorý bol 

doručený elektronicky všetkým poslancom na pozvánke a tvorí prílohu zápisnice. 
 

Výsledok hlasovania č. 1 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 59 
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Program rokovania: 

1. Otvorenie rokovania 

2. Schválenie programu rokovania mestského zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, 

určenie overovateľov zápisnice,  určenie zapisovateľky zápisnice 

3. Správa o kontrole plnenia uznesení MsZ 

4. Stanovisko HK k návrhu zmeny rozpočtu mesta Turzovka na rok 2021 

5. Návrh III. zmeny rozpočtu mesta Turzovka na rok 2021 a jeho príspevkových 

a rozpočtových organizácií 

6. Informácia o príprave rozpočtu mesta Turzovka na roky 2022 – 2024 

7. Informácia o zabezpečení a príprave výchovného a vyučovacieho procesu v Spojenej 

škole a jej organizačných zložkách na školský rok 2021/2022 

8. Výročné správy o činnosti spoločností s majetkovou účasťou mesta za rok 2020 /TKO 

Semeteš, n.o., ENERGETIKA, s.r.o., T – services, s.r.o./ 

9. Návrh na schválenie projektu nízkouhlíkovej stratégie pre mesto Turzovka 

10. Komunitný plán na obdobie 2018 – 2022, vyhodnotenie plnenia opatrení za 

predchádzajúce obdobie, návrh na zmenu – aktualizácia opatrení 

11. Doplňujúca voľba prísediacich  na Okresnom súde Čadca pre obdobie rokov 2022 -

2025 

12. Nakladanie s majetkom mesta 

13. Správy z rokovaní komisií MsZ 

14. Správa HK o vykonaných kontrolách za obdobie od posledného rokovania MsZ 

15. Návrh plánu kontrolnej činnosti HK mesta Turzovka na II. polrok 2021 

16. Interpelácie poslancov MsZ 

17. Rôzne 

18. Záver 
 

 

         Primátor  mesta  predložil  zloženie  návrhovej  komisie: Ing. Jana MAJTÁNOVÁ, 

PaedDr. Eleonóra RUDINSKÁ a Emília MÁCHOVÁ 
 

Výsledok hlasovania č. 2 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 60 
 

 

      Primátor  mesta  určil  overovateľov  zápisnice: MUDr. Jozef BAJCAR a Marián CHUDEJ 

      Primátor mesta poveril zapisovateľku z dnešného rokovania MsZ:  Helena  Staškovanová  
 

Výsledok hlasovania č. 3 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 61 
 

 

 

AD 3/  Správa o kontrole plnenia uznesení MsZ 

            Predmetná správa bola vypracovaná písomne, doručená elektronicky všetkým 

poslancom spolu s pozvánkou a tvorí prílohu zápisnice. 
 

Výsledok hlasovania č. 4 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 62 
 

 

 

AD 4/  Stanovisko Hlavnej kontrolórky k návrhu zmeny rozpočtu Mesta Turzovka na rok  

2020 

            Predmetné stanovisko bolo vypracované písomne, doručené elektronicky všetkým 

poslancom spolu s pozvánkou a tvorí prílohu zápisnice. 
 

Výsledok hlasovania č. 5 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 63 
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AD 5/   Návrh III. zmeny rozpočtu Mesta Turzovka na rok 2021 a jeho príspevkových 

             a rozpočtových organizácií 

             Predmetný materiál bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom na rokovanie Komisie finančnej a správy majetku mesta a tvorí prílohu tejto 

zápisnice. 

p. Repčíková – uviedla predmetný bod rokovania 

                      – informovala o III. zmene rozpočtu – jednotlivé zmeny príjmov ako aj výdavkov 

                         po jednotlivých programoch 

p. Kompánek – v ktorých mestských častiach sa bude rozširovať kamerový systém, alebo sa  

                          bude len opravovať 

                     – v ktorých mestských častiach sa bude vykonávať oprava miestnych komunikácií 

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Kompánek – na minulom zasadnutí žiadal zaradiť do rozpočtu finančnú čiastku na posúdenie 

                         mostov a lávok v meste 

Odpovedal ihneď p. primátor 
 

Výsledok hlasovania č. 6 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 64 
 

              

  

AD 6/   Informácia o príprave rozpočtu Mesta Turzovka na roky 2022 – 2024 

             Predmetná informácia bola vypracovaný písomne, doručená elektronicky všetkým 

poslancom na rokovanie Komisie finančnej a správy majetku mesta a tvorí prílohu tejto 

zápisnice. 
 

Výsledok hlasovania č. 7 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 65 
               

 

  

AD 7/    Informácia o zabezpečení a príprave výchovného a vyučovacieho procesu 

  v Spojenej škole a jej organizačných zložkách na školský rok 2021/2022 

              Predmetný materiál bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom spolu s pozvánkou a tvoria prílohu tejto zápisnice. 

p. Bakajsa – všetky materiálu sú v informatívnej podobe, upresnia sa v septembri 

                  – informoval o príprave a úprave priestorov počas prázdnin 

p. primátor – doplnil riaditeľa Spojenej školy p. Bakajsu o informáciu o prácach, ktoré 

                      už prebehli, ako aj čo sa pripravuje počas prázdnin                   
 

Výsledok hlasovania č. 8 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 66 
            

 

 

AD 8/   Výročné správy o činnosti spoločností s majetkovou účasťou mesta za rok 2020 

             Združenie TKO Semeteš, n.o.  ENERGETIKA TURZOVKA, s.r.o., 

             T – services, s.r.o.,  
             Predmetné  správy  boli  vypracované  písomne,  doručené  elektronicky všetkým 

poslancom na rokovanie Komisie finančnej a správy majetku mesta a tvoria prílohu tejto 

zápisnice. 

p. primátor – informoval, že riaditeľ ENERGETIKY a riaditeľka Združenia TKO Semeteš sa 

                     ospravedlnili z rokovania MsZ 
 

Výsledok hlasovania č. 9 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 67 
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AD 9/   Návrh na schválenie projektu nízkouhlíkovej stratégie pre mesto Turzovka  

              Predmetný materiál bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom spolu s pozvánkou a tvorí prílohu tejto zápisnice. 
            

Výsledok hlasovania č. 10  viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 68 
                   

 

AD 10/  Komunitný plán na obdobie 2018 – 2022, vyhodnotenie plnenia opatrení za 

              predchádzajúce obdobie, návrh na zmenu – aktualizácia opatrení  

              Predmetný materiál bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom spolu s pozvánkou a tvorí prílohu tejto zápisnice. 
            

Výsledok hlasovania č. 11  viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 69 
             

 

AD 11/  Doplňujúca voľba prísediacich na Okresnom súde Čadca pre obdobie rokov 

              2022 – 2025   

              Predmetný materiál bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom spolu s pozvánkou a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

p. prednosta – uviedol predmetný bod rokovania 
            

Výsledok hlasovania č. 12  viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 70            
             
     

AD 12/   Nakladanie s majetkom mesta 

               Predmetné návrhy boli vypracovaný písomne, prerokované na finančnej komisií, boli 

doručené elektronicky všetkým poslancom a tvoria prílohu tejto zápisnice. 

p. Hrtusová – uviedla jednotlivo všetky body rokovania 
 

 Odkúpenie pozemkov od REMZ s. r. o. Tka 
 

Výsledok hlasovania č. 13  viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 71 
            

 Zriadenie vedného bremena – HAES s.r.o. Tka 

Výsledok hlasovania č. 14  viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 72 
 

 Odkúpenie pozemku od p. Márie Wágnerovej, Žilina 

Výsledok hlasovania č. 15  viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 73 
            

 Odkúpenie pozemku od p. Olivera Bajáka, Tka 

Výsledok hlasovania č. 16  viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 74 
            

 Odkúpenie pozemkov od Mgr. Jany Vilímovej 

Výsledok hlasovania č. 17  viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 75 
                                          

 Ukončenie prenájmu – OZ Dámsky klub Tka 

Výsledok hlasovania č. 18 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 76 
            

 Dočasná prebytočnosť majetku a zámer prenájmu – Silver Care 

Výsledok hlasovania č. 19  viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 77 
                     

 Dočasná prebytočnosť majetku a zámer prenájmu – JK PLUS COMPANY 

Výsledok hlasovania č. 20  viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 78 
            

 Odpustenie úhrady nájomného počas pandémie – AUTOŠKOLA Pavol Neckár 

Výsledok hlasovania č. 21  viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 79 
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 Záznam z uzávierky OVS č. 03/2021 

p. Kompánek – spevnené plochy by sme nemali predávať, tento návrh nepodporí, mohli by sme  

                         tam urobiť parkovisko 

                      – máme už málo pozemkov, takže ich už nepredávajme 

p. Mravec – zaujíma sa, či sa tam nezamedzí prístup k obchodným prevádzkam 
 

Výsledok hlasovania č. 22  viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 80 
            

 Výsledky OVS č. 03/2021-vítazný uchádzať PDV-NATURE s.r.o. Raková 

Výsledok hlasovania č. 23  viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 81 
                     

 Prenájom pozemku od p. Pavol Bőhm, TKA – VK 132 

Výsledok hlasovania č. 24  viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 82         
                             

 Prenájom pozemku od p. Božena Prasličáková, TKA – VK 132 

Výsledok hlasovania č. 25  viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 83      
                               

 Prenájom pozemku a stromu lipy – Spoločenstvo bývalých urbarialistov 

p. primátor – informoval o doterajšom postupe zo strany Mesta 

p. Kompánek – doba trvania nájmu 50 rokov je veľmi dlhá a to nás zaväzuje k nejakým  

                          povinnostiam a môže sa stať, že nám tu budú chodiť ďalšie a ďalšie 

                          žiadosti 

                       – citoval stanovisko poisťovne k prenesenej zodpovednosti za škodu 

                       – rozsah zodpovednosti musí byť dohodnutý medzi nájomcami 

                       – odporučil kolegom poslancom nehlasovať za toto uznesenie 

                       – pripomienky tvoria prílohu tejto zápisnice 

p. Masnica – nájomná zmluva sa dá vypovedať 

                   – Spoločenstvo bývalých urbarialistov nemôže predať nehnuteľnosť 

                    – toto sú veci, ktoré by mali byť vyriešené už pri budovaní parku ako aj sochy 

                       Drotár a džarek 

                    – Spoločenstvo bývalých urbarialistov dáva plnú moc Mestu, čo je zakotvené  

                       v návrhu zmluvy 

p. zástupkyňa – sme už poučení z havárií v meste 

                       – je nedbalosť, že sochy boli postavené na pozemkoch, ktoré nie sú majetkom  

                          Mesta 

                       – riziko tu je – nemusí sa tu nič stať 100 rokov, ale môže už zajtra 

p. Majtanová – čo chcela povedať, už povedala p. zástupkyňa 

                      – urobiť niečo spätne, teda vysporiadať pozemok, kde už je niečo postavené, je 

                         veľmi zložité 

                       – je to pre nás obrovské riziko 

p. Rudinská – zo strany Mestského úradu bolo urobené všetko možné 

                    – ak je to majetkom Urbáru, nech sa riadia vyjadreniami a odporúčaniami 

                       kompetentných orgánov 

p. Kompánek – je nebezpečné preberať si takéto obrovské riziko a na takú dlhú dobu 

                       – odporúča spolupodieľať sa na nákladoch 50 na 50 

Odpovedal ihneď p. primátor 
 

Výsledok hlasovania č. 26 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 84         
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AD 13/  Správy z rokovaní komisií MsZ: 
 

 Zápisnica z Komisie finančnej a správy majetku mesta 

 Zápisnica z Komisie ŽP, dopravy, výstavby a územného plánu 

 Zápisnica z Komisie sociálnej a zdravotnej 
 

            Zápisnice z rokovaní komisií boli vypracované písomne, doručené elektronicky všetkým 

poslancom spolu s pozvánkou a tvoria prílohu tejto zápisnice.            

 

Výsledok hlasovania č. 27 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 85 
 

 

AD 14/   Správa HK o vykonaných kontrolách za obdobie od posledného rokovania MsZ 

               Predmetná správa bola vypracovaná písomne, doručená elektronicky všetkým 

poslancom spolu s pozvánkou a tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 

Výsledok hlasovania č. 28 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 86 
               

 

AD 15/  Návrh plánu kontrolnej činnosti HK mesta Turzovka na II. polrok 2021 

              Predmetný návrh bol vypracovaný písomne, doručený elektronicky všetkým 

poslancom spolu s pozvánkou a tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 

Výsledok hlasovania č. 29 viď príloha tejto zápisnice a uznesenie MsZ č. 87 
 

 

AD 16/  Interpelácie poslancov MsZ 

 

p. Majtanová – chce poďakovať všetkým, ktorí sa pričinili k oprave štátnej cesty na Vyšnom Konci, 
                         smerom na Makov 

                      – pri preberaní stavby by bolo potrebné skontrolovať vstupy k rodinným domom 

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Kompánek – niektorí občania ešte nedostali výmery k poplatkom – DZN a za odpady 
                       – bolo by dobre vytvoriť zásobník materiálov na rokovanie MsZ a zverejňovať ho 

                          na stránke mesta – pre občanov 

p. Máchová – na minulom zasadnutí požiadala o osadenie značiek, čo sa týka zvozu dreva 
                    – na prvom stretnutí so zvozcami dreva bola vysmiata a na druhé stretnutie so zvozcami 

                       dreva nebola pozvaná a preto žiada primátora o informáciu, ako sa vec poriešila 

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Máchová – zaujíma sa o kauzu p. Kajánek a p. Smiešková 
Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Máchová – ďalší problém zvozu odpadov z neprístupných lokalít – mohol by byť častejšie 

Odpovedal ihneď p. primátor 
p. Máchová – mesto by malo vyzvať tých, čo ťažie drevo nad Poľovníkom, aby si upravili po sebe 

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Máchová – či by sa nedal urobiť kanál popod cestu, napr. pretlakom 
Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Máchová – keď mesto kosí, nemôže si to aj pohrabať 

Odpovedal ihneď p. primátor 

p. Máchová – či by sa nedal opraviť most ku p. Kavalkovi, pretože pri jeho poškodení by sa nedostali 
                       k domu 

Odpovedal ihneď p. primátor 

Pripomienky p. Máchovej tvoria prílohu zápisnice 
p. Majtanová – ako to vyzerá s Turzovským letom 

                      – poďakovala riaditeľke Združenia TKO, ako aj zamestnancom za odvedenú prácu 

                      – požiadala občanov, aby pri separovaní odpadov nedávali to čo tam nepatrí 
Odpovedal ihneď p. primátor                 
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p. Kompánek – poprosil o riešenie problému – prečistenie kanála na Severnej ulici 

                       – má dve interpelácie na hlavnú kontrolórku: 

 Preverenie plnenia uznesenia o začiatku rokovania o 10.00 hod. 

 Vykonať kontrolu hospodárenia FK TATRAN Turzovka 

p. Kadura – na MPS – kontajner na Košariskách by bolo dobre vymeniť, teda dať popolnice 

p. Bajcar – poďakoval futbalistom FK TATRAN, vedeniu a zvlásť p. L. Hejčíkovi za doterajšiu 

                  prácu, ako aj za historický úspech – postúpenie do štvrtej ligy 

p. zástupkyňa – pri doručovaní rozhodnutí budú občanom doručené aj letáky – ako separovať 

                       – čo sa týka futbalu – naozaj sme v rámci možnosti poskytli FK TATRAN  

                          financie, ktoré riadne zúčtovali 

                       – blahoželá futbalistom a praje, aby sa im darilo, ďakuje za reprezentáciu mesta 

p. Chudej – MPS – pozrieť, ako vykosili chodník 

                – sleduje situáciu, čo sa týka futbalu, poukazuje na upravené plochy a teda, že majú 

                   vytvorené podmienky 

                 – vedľa ihriska je žltá plocha 

                 – navrhuje upraviť pozemok na parkovanie 

                 – požiadal o úpravu prístupovej cesty 

                 – futbalistom gratuluje 

p. Dlhopolčeková – treba ľuďom vysvetľovať, ako sa má separovať 

                              – tým občanom, ktorí nebudú mať vyťaženosť komunálneho odpadu, sa  

                                 bude odrátavať, avšak potom sypú hoci kde 

                              – hlavná kontrolka má zmluvu na 75 %, teda nemôže všetko stihnúť 
 

AD  17/  Rôzne 
      
p. primátor – na ustanovujúcom zasadnutí MsZ sme vytvorili komisiu na ochranu verejného 

                      záujmu, bolo by dobre, keby sa táto stretla 

                   – podané oznámenie  o majetkových pomeroch verejného funkcionára by sa mali 

                      zverejňovať 

p. Lučanová – chce vychádzať v ústrety poslancom 

                     – úlohy by mala dostať uznesením 

p. primátor – najbližšie zasadnutie MsZ bude v septembri 
 

AD  18/  Záver 
         
               Nakoľko program rokovania MsZ bol vyčerpaný, primátor mesta poďakoval všetkým 

poslancom za účasť a rokovanie MsZ ukončil.  
 

Prílohou zápisnice je Index zvuku + Výsledky hlasovaní zaznamenané systémom H.E.R. 
 

 

 

 

Prednosta MsÚ      Primátor mesta 

JUDr. František  MRAVEC, v. r.    JUDr. Ľubomír  GOLIS, v. r. 
 

 

 

 

Zapísala:  Helena Staškovanová,  pracovníčka MsÚ 
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